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استقلال از مربی مس شکایت کرد

باشگاه استقلال با انتشار بیانیه ای از شکایت از 
مربی مس کرمان خبر داد.

نوشت:  استقلال  باشگاه  ایسنا،  گزارش  به 
کامل  حمایت  راستای  در  استقلال،  باشگاه 
تیم و منافع هواداران،  این  از سرمربی  باشگاه 
باشگاه  این  استقلال،  معاون حقوقی  اعلام  با 
از  آمیز منتشر شده  توهین  اظهارات  دلیل  به 
سوی مربی مس کرمان در فضای مجازی، از او 

شکایت کرد.
روز شنبه، مطلبی در فضای مجازی منتسب 
به آرتا منهاجی، مربی مس کرمان منتشر شد 

که واکنش هایی به همراه داشت.

حذف زودهنگام تیم اپه زنان ایران 
از جام جهانی ترکیه

تیم شمشیربازی اپه زنان ایران در جام جهانی 
جوانان ترکیه شکست خورد و حذف شد.

جهانی  جام  روز  دومین  ایسنا،  گزارش  به 
شمشیربازی جوانان در اسلحه اپه زنان برگزار 
شد و ایران در اولین بازی بخش تیمی شکست 

خورد و کنار رفت.
تیم ایران با ترکیب زهرا مرد، ریحانه رضایی و 
آنوشا شهابی در مرحله یک شانزدهم نهایی با 
کانادا بازی کرد که با نتیجه ۴۵ بر ۱۵ شکست 
خورد و در بین ۲۱ تیم شرکت کننده، در رده آخر 
ایستاد.  در بین بازیکنان ایران زهرا مرد عملکرد 

ضعیفی داشت و تنها یک امتیاز گرفت.
جام جهانی جوانان به میزبانی استانبول ترکیه 
برگزار شد و روز گذشته بازیکنان ایران در جدول 
مقدماتی انفرادی حذف شدند و به جدول اصلی 

نرسیدند.
نتیجه بازی ایران و کانادا به شرح زیر است:

ایران ۱۵ - کانادا ۴۵
ریحانه رضایی: ۶  امتیاز گرفت و ۱۵ امتیاز از 

دست داد.
زهرا مرد: ۱ یک امتیاز گرفت و ۱۵ امتیاز از 

دست داد.
آنوشا شهابی: ۸ امتیاز گرفت و ۱۵ امتیاز از 

دست داد.

آمادگی سردار آزمون برای 
بازگشت به روسیه

این  می گوید  آزمون  سردار  برنامه های  مدیر 
بازیکن ایرانی آماده است تا پیشنهاد بازگشت به 

روسیه را بررسی کند.
به گزارش ایسنا و به نقل از اکسپرس، آرماند 
 RB به  آزمون  سردار  برنامه های  مدیر  دورن 
Sport گفت که هنوز پیشنهادی از روسیه برای 
آماده  بازیکن  اما  نکرده  دریافت  آزمون  سردار 

است که آنها را در نظر بگیرد.
انتقال  انتقالات اروپا،  در آخرین روز نقل و 
مهاجم ۲۸ ساله بایرلورکوزن به مارسی رخ نداد. 
همچنین گفته شد که سوچی، زنیت و لوکوموتیو 
به این مهاجم ایرانی علاقه مند هستند. خود 
 RB .این بازیکن آماده بازگشت به روسیه است
Sport با نماینده او تماس گرفت و متوجه شد 
که آیا در حال حاضر پیشنهاد خاصی از تیم های 

روسیه به او رسیده است یا خیر.
دورن گفت: تاکنون حتی یک پیشنهاد رسمی 

برای آزمون از روسیه ندیده ام.
برای  بازی   ۱۳ فصل  این  در  آزمون  سردار 
به  نیز  گل  پاس  دو  و  داده  انجام  بایرلورکوزن 
ثبت رسانده است. ترانسفرمارکت ارزش او را ۱۲ 

میلیون یورو تخمین زده است.
آزمون سال گذشته به بایرلورکوزن پیوست اما 
مصدومیت ها و نیمکت نشینی او اجازه درخشش 
به مهاجم تیم ملی ایران را در بوندسلیگا نداد. 
او در این فصل نیز دقایق کمی برای تیمش به 

میدان رفته است.

پژمان درستکار به تمرینات تیم ملی 
بازگشت

شایعات  و  حواشی  ایجاد  از  پس  سرانجام 
درستکار،  پژمان  غیبت  دلایل  درباره  مختلف 
وی در دور جدید تمرینات تیم ملی کشتی آزاد 

حاضر شد.
رقابت های  پیش  چندی  ایسنا،  گزارش  به 
از  یکی  عنوان  به  کشور  قهرمانی  آزاد  کشتی 
مراحل مهم چرخه انتخابی تیم ملی در غیاب 
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد که در آمریکا به  سر 

می برد، برگزار شد.
با  موضوع  این  پیرامون  حدیث  و  حرف  اما 
غیبت درستکار در تمرینات و سفر تیم اعزامی 
به تورنمنت رنکینگ کرواسی  که در آن نفرات 
خود  اوج  به  داشتند  حضور  ملی  تیم  مطرح 
رسید؛ اتفاقی که واکنش علیرضا دبیر را به دنبال 

داشت.
غیبت  از  هرچند  کشتی  فدراسیون  رییس 
طولانی مدت سرمربی تیم ملی گلایه داشت اما 
این موضوع را هماهنگ شده دانست و عنوان 
کرد او از مدت ها قبل برای حل برخی مشکات 

شخصی مرخصی بدون حقوق گرفته است.
جدید  دیروزدور  از  که  شرایطی  در  سرانجام 
رقابت های  در  حضور  برای  ملی  تیم  تمرینات 
قهرمانی آسیا آغاز می شود، پژمان درستکار بر 
سر تمرینات تیم ملی حاضر شد تا به حواشی 

اخیر پایان داده شود.

دختران هندی فاتح سکوهای 
انفرادی بدمینتون جام فجر شدند

دختران بدمینتون باز هندی با رنک ۷۳ و ۵۴ 
در فینال مسابقات بین المللی جام فجر در بخش 
انفرادی زنان رقابت کردند و تانیا همانت قهرمان 

شد.
دوره  یکمین  و  سی  ایسنا،  گزارش  به 
مسابقات بدمینتون جام فجر که از ۱۱ بهمن 
شهدی  ورزشی  مجموعه  افراسیابی  سالن  در 
شیرودی تهران آغاز شده بود امروز با برگزاری 
فینال  در  می رسد.  پایان   به  فینال  دیدارهای 
رنک ۵۴  که  هندوستان  از  میر  تسنیم  زنان، 
همانت،  تانیا  مقابل  دارد  اختیار  در  را  دنیا 
شکست  نتیجه  دنیا   ۷۳ رنک  با  هم وطنش 
و  شود  قهرمان  توانست  همانت  تانیا  خورد. 

جایزه ۱۳۰۰ دلاری را به خانه ببرد.
تسنیم که در دوره قبل این مسابقات قهرمان 
شده بود و امسال نتوانست از عنوان خود دفاع 
کند. او نایب قهرمان شد و جایزه ۶۵۰ دلاری 
را کسب کرد.  آدیتی بهات هندی و استفانی 
ویدجاجا از اندونزی نیز سوم مشترک شدند و 

هر کدام جایزه ۳۰۰ دلاری گرفتند.
 ۲۶ مسابقات  این  زنان  اصلی  جدول  در 
ورزشکار ایرانی حضور داشتند که رومینا تاجیک، 
آیدا عنایتی، یگانه کرمانی، فاطمه بابایی، فاطمه 
مونس خواه و ساره امینیان با شکست حریفان 
ایرانی خود به مرحله دوم رسیدند. در این مرحله 
نیز فاطمه بابایی با شکست فاطمه مونس خواه 
راهی مرحله یک هشتم شد. او در مرحله یک 

هشتم مقابل حریف اندونزیایی متوقف شد.
همچنین در جدول اصلی دونفره زنان نیز ۱۴ 
تیم از ایران حضور داشتند که ۱۰ تیم در دور اول 

و ۴ تیم در دور دوم متوقف شدند.
انفرادی  اصلی  نهایی جدول  مرحله  نتایج   *

زنان:
تسنیم میر هند صفر - تانیا همانت هند ۲

دونفره  اصلی  نهایی جدول  نتیجه مرحله   *
زنان:

از  جسیتا پوتری میانترو و فبی ستیانیگروم 
اندونزی ۲ - گوپی کی و ژینگ از مالزی یک

ریدیا  و  برزیل  از  ویانا  جولیانا  و  لیما  سامیا 
اولیا پاتاسیا و کلی لاریسا از اندونزی نیز سوم 

مشترک شدند.
 ۹۶ که  مرد  بازیکن   ۱۲۴ مسابقات  این  در 
نفر آنها خارجی و ۹۵ بازیکنان زن که ۶۷ نفر 
بازیکنان  داشتند.  خارجی هستند حضور  آنها 
پرتغال،  هند،  کانادا،  کشورهای  از  خارجی 
چین، اردن، چین تایپه، پرو، مالت، بلغارستان، 
مالزی، فیلیپین، ترکیه، نپال، اندونزی، ویتنام، 
برزیل،سریلانکا، دانمارک، لهستان، قزاقستان، 
شرقی،  تیمور  سنگاپور،  هلند،  عراق،  ایران، 

اسلواکی بودند.

به گزارش خبرآنلاین؛ اشتباهات داوری قطعه ی 
جدا نشدنی فوتبال ایران به حساب می آیند. امروزه 
لیگ های معتبر اروپا و جهان با داشتن سیستم کمک 
را  اشتباهات  این دارند که  بر  داور ویدیویی سعی 
تا جای ممکن کاهش دهند تا حقی از تیمی ضایع 
نشود. اما در فوتبال ایران نه تنها خبری از وی ای 
آر نیست بلکه داوران هم نسبت به قبل اشتباهات 
از خود به جای می گذارند و قضاوت  فاحش تری 
های بد داد سرمربیان را در آورده است. شاید این 
نظریه درست باشد که وی ای آر نمی تواند اشتباهات 
را به صفر کاهش دهد اما قطعا تا حد قابل توجهی 
اشتباهات را پایین می آورد. با هم در مورد آخرین 
وضعیت داوری با نوید مظفری و مسعود مرادی هم 

کلام شده ایم؛
عملکرد داوران تا اینجای فصل؟

اشتباهات  داوران  فصل  اینجای  تا  مظفری:  نوید 
که  است  سال  چندین  داشتند.  زیادی  گذار  تاثیر 
داوران فوتبال ما روی یک خط مشخص و متوسط به 
پائینی در حال حرکت هستند و اتفاق خاصی هم رخ 
نمی دهد. بنابراین نمی توان انتظار خاص و زیادی از 
داوران داشت. هر فردی هم که رئیس کمیته داوران 
شده همان کارهای مشخص نفرات قبل را اجرا کرده 
است. یکی از مشکلات داوری  ما تعداد زیاد داوران 
برای لیگ برتر است. در این شرایط گاهی در هر نیم 

فصل به یک داور یک یا دو قضاوت می رسد.
مسعود مرادی: عملکرد داوران فراز و نشیب زیادی 
تعداد  که  دارد  قبول  داوران  کمیته  است.  داشته 
مشکل  باشد.  کم تر  می تواند  و  است  زیاد  داوران 
بزرگی که داوران دارند این است که برای ارتباط با 
یکدیگر از راه های غیر معمول استفاده می کنند،  
لااقل تا زمانی که وی ای آر به فوتبال نیامده این 
تا  قرار دهید  داوران  اختیار  را در  رادیویی  سیستم 
بتوانند با یکدیگر در ارتباط باشند. همین سیستم هم 

کمک بسیار زیادی به داوران ما می کند.
سوال تکراری، نبود وی ای آر چقدر در این اشتباهات 

دخیل است؟
با زمانی  نوید مظفری: قضاوت داوران کنونی را 

و  مرادی  مسعود  ترکی،  محسن  مثل  داورانی  که 
... قضاوت می کردند مقایسه کنید، سطح قضاوت 
داوران زمان ما خیلی بالاتر از حال حاضر بود دلیلش 
هم مشخص است، وقتی داور صحنه واضح خطای 
هند را اعلام نمی کند، زمانی که جرات اخراج بازیکنی 
که به عمد پای بازیکن حریف را می زند ندارد، وقتی 
داور ۲۰ متر از صحنه بازی فاصله دارد و... دیگر 
ربطی به وی ای آر ندارد. داوران ما گاهی جسارت 
و جرات لازم را برای اعلام خطاهای واضح ندارند. در 

ضمن با ورود وی ای آر هم مشکلات داوری ما کم  
نخواهد شد زیرا فرهنگ استفاده از آن هم مهم است 
و اینکه مدام بخواهیم بگوییم چرا وی ای آر این را 
اعلام نکرد و چرا آن را اعلام کرد و... وجود خواهد 

داشت.
تنها  نه  آر  ای  وی  مطمئنا  مرادی:  مسعود 
خواسته باشگاه ها بلکه خواسته داوران هم هست. 
ولی باید بپذیریم که پروسه باید طی شود. مرحله 
سخت افزاری آن یک بحث است. مرحله دیگر آن 

مربوط به آموزش داوران برای حضور در اتاق وی 
ای آر است. ما باید هر دو را هم زمان جلو ببریم. 
فکر می کنم پروسه آن در حال طی شدن است. 
در فدراسیون فوتبال که دبیرکلی آن آقای ممبینی 
و عضو هیات رئیسه اش، آقای افشاریان هستند 
که داور فوتبالند، نویدبخش است. من نمی توانم 
کمک  از  استفاده  آینده  سال  شروع  برای  بگویم 
داور ویدیویی آغاز می شود ولی پروسه باید طی 

شود.

تکنیک،  با  اما  نباشد  تمام کننده  لوکادیا  اندازه  به  اگرچه شاید 
دوندگی و فیزیک مناسبش، یحیی گل محمدی را تحت تاثیر قرار 

داده است.
به گزارش ورزش سه، لئاندرو پریرا، نامی ناآشنا برای فوتبالدوستان 
ایرانی است که زمان مطرح شدن اسمش در فضای رسانه ای ایران 
تا انتقال پرسپولیس، تنها یک هفته زمان برُد و حالا او در تمرین 

پرسپولیس نیز حضور یافته است.
پریرا در ورزشگاه شهید کاظمی یک جلسه تمرین انفرادی را به 
همراه په په لوسادا، بدنساز پرسپولیس، پشت سر گذاشت و امروز 

به همراه دیگر بازیکنان پرسپولیس تمرین کرد.
لئاندرو پریرا قرار است جانشین یورگن لوکادیا، مهاجم هلندی، 
شود. بازیکنی که در ابتدای فصل به جمع سرخپوشان پیوست و 
در ۹ بازی شش گل به ثمر رساند. او به حدی عملکرد درخشانی 
داشت که حالا ۷ هفته بعد از ترک ایران، همچنان در صدر جدول 

گلزنان قرار دارد.
هر شش گل، تصویر یک مهاجم گلزن را از این بازیکن به نمایش 
گذاشت. یک قاتل بالفطره که دقیقا می دانست چگونه باید به توپ 
ضربه بزند که دروازه حریف را باز کند و همین موضوع باعث شد 
تا بیشترین نرخ بهره وری را هم در بین مهاجمان فیکس لیگ برتری 

داشته باشد.
جانشین او، آنطور که در این دو جلسه تمرینی به کادر فنی 
پرسپولیس نشان داده، تمام کننده نیست اما آمادگی قابل قبولی را 
ارائه کرده و شمایل یک مهاجم دونده و تکنیکی را به معرض نمایش 

گذاشته است.
پریرا به نظر مهاجمی است بسیار پرتلاش که پرسینگ مورد علاقه 
یحیی گل محمدی را انجام می دهد و می تواند مدافعان حریف را با 
خود جلو و عقب ببرد و در لحظه نهایی خود را در موقعیت قرار 
دهد؛ البته که به اندازه لوکادیا تجربه حضور در میادین بزرگ را 

ندارد و یک مهاجم متبحر در گلزنی هم نیست .
با این حال مشخصه های بازی او، کادر فنی پرسپولیس را تحت 
تاثیر قرار داده و شاید لئوناردو پریرا جلوتر از شیخ دیاباته، انتخاب 

نخست گل محمدی برای ۱۲ بازی باقی مانده باشد.
او علاوه بر تکنیک و دوندگی، از فیزیک مناسبی هم برخوردار 
است و با قد و قامت ۱۹۰ سانتی متری، استایل یک مهاجم نوک 
مناسب داراست؛ هرچند که همه این موارد امیدواری روی شروع 
تمرینات اوست و همه چیز در آینده و بازی های رسمی نشان داده 

خواهد شد.
از میادین  پریرا  لئوناردو  این است که زمان دوری  نکته مهم 
هم  نظر جسمانی  از  او  و  بوده  کمتر  لوکادیا  یورگن  به  نسبت 
شرایط بهتری را نسبت به مهاجم هلندی در بدو ورود به ایران 
مزیت  یک  زمستانی،  خرید  برای  موضوع  این  که  داده  نشان 

محسوب می شود.
البته یحیی برای استفاده از پریرا در آبادان، دو جلسه تمرینی 
دیگر را هم برای او خواهد داشت و درنهایت در مورد این بازیکن 
تصمیم گیری می کند؛ تصمیم سرنوشت سازی که شاید پرسپولیس 

را به سیستم بازی با مهاجم تخصصی بازگرداند.

عملکرد ضعیف  داوران تا اینجای فصل 

جرات یا »وی ای آر«؟ مساله این است
مشکلات داوری در لیگ بیست و دوم بیش از هر زمان دیگری به چشم می آید.

یحیی تحت تأثیر مهاجم جدید: برزیلیِ واقعی!3 پاس بده، پرس کن، گل بزن

در فوتبال 
ایران نه تنها 
خبری از وی 
ای آر نیست 
بلکه داوران 

هم نسبت به 
قبل اشتباهات 
فاحش تری از 

خود به جای 
می گذارند 

بازگشت کاوه رضایی به لیست استقلال در ادامه فصل از لحاظ مالی نیز به 
سود آبی ها خواهد بود .

به گزارش ورزش سه، یکی از تکراری ترین سوژه های پنجره نقل  و  انتقالاتی 
فوتبال ایران در نیم فصل، موضوع انتقال کاوه رضایی به باشگاه استقلال و فسخ 

قرارداد این بازیکن با باشگاه تراکتور تبریز است.
ستاره سابق آبی ها که در ابتدای فصل به عنوان یکی از بمب های نقل و 
انتقالات تابستانی به باشگاه محبوبش برگشته بود، پس از امتناع بازیکنان مازاد 
ساپینتو از فسخ قرارداد در آستانه لیگ، مجبور شد تا نیم فصل در باشگاه دیگری 

که تراکتور بود، توپ بزند.
در تمام این مدت زمزمه هایی مبنی بر بازگشت کاوه رضایی به استقلال در 
پنجره نقل و انتقالاتی زمستانی به گوش می رسید و در نهایت کاوه با فسخ 

یک طرفه قراردادش با تراکتور، مهر تاییدی بر این گمانه زنی ها زد.
حالا و در شرایطی که پنجره نقل و انتقالاتی استقلال باز شده و این باشگاه 
با جدایی سیاوش یزدانی مجاز به عقد قرارداد با یک بازیکن دیگر است، کلاف 

سردرگم بازگشت کاوه به استقلال روز به روز پیچیده تر می شود.
کادر فنی و مدیریت استقلال با حضور ارسلان مطهری، سجاد شهباززاده، 
مهدی قایدی، محمد محبی، پیمان بابایی و آرمان رمضانی نیاز به مهاجم جدید 
احساس نمی کند. موضوعی که در تشکیک آن ها نسبت به جذب کاوه نقش 

بسیاری دارد.
از یک سو اصرار مدیریت استقلال و کادر فنی این باشگاه به جذب یک بازیکن 

خارجی و از طرف دیگر محرومیت این باشگاه از ثبت قرارداد بازیکن خارجی غیر 
از بازیکنان شاغل در فوتبال ایران به دلیل صدور رای استراماچونی، باعث شده 
تا کاوه رضایی نیز فعلا بلاتکلیف باشد. چراکه باشگاه معتقد است طبق بندهای 
مندرج در آیین نامه های نقل و انتقالات، آ نها با وجود قطعیت رای استراماچونی 

قادر به جذب بازیکن خارجی هستند و برای آن تلاش می کنند.
این در حالی است که حالا با انتشار تفاهم نامه مدیریت وقت باشگاه استقلال 
به  اگر موفق  پایتخت در هر صورتی  آبی های  با کاوه رضایی مشخص شده 
بازگرداندن این بازیکن به لیست تیم نشوند، موظف به پرداخت ده میلیارد تومان 
به این بازیکن خواهند بود. کاوه رضایی در مجموع ۳۵۷ دقیقه ای که در ترکیب 
تراکتور در شش مسابقه  به میدان رفته، دو گل برابر گل گهر و سپاهان، دو تیم 
بالانشین لیگ به ثمر رسانده است. از طرف دیگر در صورت حضور کاوه رضایی 
در لیست باشگاه استقلال، قرارداد او تا پایان لیگ بیست و دوم بدون آپشن های 

وابسته به عملکرد، ۱۲ میلیارد تومان خواهد بود.
درواقع اگر باشگاه استقلال کاوه را در لیست خود قرار دهد نه  تنها از پرداخت 
غرامت ده میلیاردی به این بازیکن منفک می شود، بلکه با پرداخت تنها دو 

میلیارد تومان می تواند از این بازیکن بهره مند شود.
همه این ها در شرایطی است که استقلال به خاطر پرونده قطعی استراماچونی 
برخلاف صحبت های فتح الله زاده مجاز به جذب بازیکن خارجی نیست و در 
این بین با توجه به اینکه استقلال در هر صورت باید حداقل مبلغ غرامت را 
به کاوه رضایی پرداخت کند، آنچه معقول تر به نظر می رسد، استفاده از این 

بازیکن است. چه اینکه با توجه به فشردگی مسابقات و حساسیت بالای رقابت 
با تیم های قدرتمندی چون پرسپولیس و سپاهان در مسیر قهرمانی، برخورداری 

از یک بازیکن – هر بازیکنی – بیشتر در لیست، ضرری ندارد.
البته موضوع مهمی که در مورد تفاهم نامه کاوه رضایی با استقلال وجود دارد، 
افزایش قابل توجه مبلغ قرارداد این بازیکن در فصل آینده و در صورت حصول 
آپشن های قیدشده در آن است. به طوری که برای مثال اگر عملکرد این بازیکن 
مورد تایید مدیرعامل استقلال قرار بگیرد، مبلغ ۴.۵ میلیارد تومان به ۱۹ میلیارد 
مبلغ پایه قرارداد او اضافه خواهد شد. همچنین ۴.۵ میلیارد حق مسکن برای 
او در نظر گرفته شده و از سوی دیگر ۱.۵ میلیارد برای قهرمانی در لیگ، یک 
میلیارد برای قهرمانی در حذفی و پانصد میلیون تومان برای کسب سهمیه به 
قرارداد او اضافه خواهد شد تا در کنار دریافت ۸۰ میلیون تومان به ازای هر 
بازی، آپشن های قرارداد کاوه و استقلال تکمیل شود. حالا باید دید در روزهای 

باقی   مانده چه سرنوشتی در انتظار باشگاه استقلال و کاوه رضایی خواهد بود.
موقعیت پیچیده ای که استقلال در آن گیر کرده، اتخاذ هر تصمیمی از سوی 

مدیرانش را به نوعی موجه می کند.
در واقع دوراهی پیچیده ای که مدیران استقلال در برابر آن قرار گرفتند از این 
قرار است که آن ها از یک سو می توانند به امید کسب مجوز برای جذب بازیکن 
خارجی از سازمان لیگ با مجادله های حقوقی بمانند و برای رسیدن به این مهم 
صبر کنند تا بازیکن خارجی مدنظرشان را جذب کنند و در کنارش غرامت ده 
میلیاردی کاوه رضایی را بدهند و از سوی دیگر می توانند با جذب هرچه سریع تر 

رضایی، قید انتظار برای رضایت سازمان لیگ را زده و از این بازیکن در ترکیب 
تیمشان استفاده کنند.

باشگاه استقلال به خصوص به خاطر اینکه نیازی به خرید مهاجم احساس 
نمی کند، به دنبال این است که این قرارداد و تفاهم نامه، منعقد و اجرایی نشود و 
برای همین منظور، مدیران استقلال به دنبال گرفتن رای پرونده در کمیته تعیین 

وضعیت به سود باشگاه هستند .

پیچیده ترین پرونده فوتبالی لیگ ایران
عددهای باورنکردنی در قرارداد کاوه و استقلال!

هشتگ اخراج کلوپ در توئیتر ترند شد
خیلی از هواداران در فوتبال جزیره خواستار اخراج سرمربی لیورپول از هدایت قرمزها هستند.

به گزارش ایسنا و به نقل از دیلی استار، لیورپول در خانه ولورهمپتون با ۳ گل شکست خورد تا روند 
ناکامی های شاگردان کلوپ ادامه داشته باشد. کریگ داوسون، روبن نوس و ژوئل ماتیپ )گل به خودی( 

گل های میزبان را در مولینکِس استادیوم به ثمر رساندند.
با این برد، شاگردان لوپتگی با ۲۰ امتیاز به رده پانزدهم صعود کردند و لیورپول با ۲۹ امتیاز در رده دهم 
قرار گرفت. پس از این دیدار هشتگ KloppOut# در توییتر ترند شد و هواداران این تیم انگلیسی خواستار 
برکناری سرمربی خود شدند. البته خیلی از طرفداران تیم های دیگر نیز در توییتر به وضعیت لیورپول کنایه 
زدند و عنوان کردند این اخراج به سود تیم های رقیب لیورپول است و بهتر است سرمربی آلمانی در تیم 
خود بماند.  یورگن کلوپ، سرمربی لیورپول در مورد شکست تیمش مقابل ولورهمپتون گفت: فکر نمی کنم 
بازیکنان در حال حاضر در بهترین فرم خود باشند. من اصلا این وضعیت را دوست ندارم اما من هنوز 

می دانم که آن ها چقدر خوب هستند، چگونه می توانند بازی کنند.  
کسی مقصر نیست

او ادامه داد: اینجا کسی مقصر نیست. این اتفاق می افتد زیرا ما به خودمان کمک نمی کنیم. تا وقتی که 
وضعیت این طور باشد ما نمی توانیم بهتر شویم و نتایج ضعیفی کسب می کنیم.

لیورپول اخیرا در جام حذفی از بیراتون شکست خورد و حذف شد و در لیگ برتر نیز شانس برای کسب 
سهمیه لیگ قهرمانان کم شده است. لیورپول در یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان باید به دیدار رئال مادرید 

برود که این دیدار تکرار فینال فصل قبل رقابت ها است.


